

Dear Valued Customer,

Notice: Maximum daily transaction limits through Cyberbanking and the BEA App for various account types

With effect from 16th March, 2020, the deposit limit on fund transfers will no longer be available in Cyberbanking and the BEA App. The current daily limits for maximum transaction amounts will remain unchanged. Please find the details below.

Private Banking and SupremeGold Account

Type of Fund Transfer	Daily limits for maximum transaction amounts
Fund transfers between sub-accounts of different currencies	HK\$2,000,000 or equivalent#
Fund transfers to non-registered accounts with other local banks, Telegraphic transfers to non-registered accounts, or Direct remittances to non-registered accounts with BEA China or BEA UK Branch*	HK\$50,000 or equivalent^

Supreme Account, i-Account and Cyberbanking Account

Type of Fund Transfer	Daily limits for maximum transaction amounts
Fund transfers between sub-accounts of different currencies	HK\$1,000,000 or equivalent#
Fund transfers to non-registered accounts with other local banks, Telegraphic transfers to non-registered accounts, or Direct remittances to non-registered accounts with BEA China or BEA UK Branch*	HK\$50,000 or equivalent^

Calculated on a per-account basis.

^ Calculated on a per-Cyberbanking account basis.

* Enquiries about daily transaction limits can be made through Cyberbanking.

The daily transaction limits that you have set through Cyberbanking or the BEA App will not be affected by this update. You can enquire or decrease current daily transaction limits through Cyberbanking (Login > select "Settings" > "Transaction Limits"). If necessary, you can visit any of our branches to adjust the daily transaction limit.

Please click on the links below or call our Customer Service Hotline on (852) 2211 1321 if you would like to learn more details about transaction limits.

Cyberbanking: <https://www.hkbea.com/html/en/bea-personal-banking-cyberbanking-faqs.html#cybtxnlimit>

BEA App : <https://www.hkbea.com/html/en/bea-app-faqs.html#MBK>

Yours faithfully,
The Bank of East Asia, Limited

Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of this notification, the English version shall apply and prevail.

(03/2020)

Issued by The Bank of East Asia, Limited 東亞銀行有限公司

尊貴的客户：

「電子網絡銀行服務」及「東亞銀行手機程式」— 有關各賬戶類別每日最高交易限額通知

由 2020 年 3 月 16 日起，本行將移除於「電子網絡銀行服務」及「東亞銀行手機程式」內的轉賬存入限額。現時各賬戶類別的每日最高交易限額的設定將維持不變。詳列如下：

私人銀行及顯卓理財戶口

轉賬類別	每日最高交易限額
附屬賬戶之不同貨幣轉賬	港幣 2,000,000 元或其等值#
轉賬至未登記的其他本地銀行賬戶； 電匯轉賬至未登記的賬戶或 透過快速匯款轉賬至未登記的東亞中國賬戶或未登記的東亞英國分行賬戶*	港幣 50,000 元或其等值^

至尊理財戶口、i-Account 及電子網絡銀行賬戶

轉賬類別	每日最高交易限額
附屬賬戶之不同貨幣轉賬	港幣 1,000,000 元或其等值#
轉賬至未登記的其他本地銀行賬戶； 電匯轉賬至未登記的賬戶或 透過快速匯款轉賬至未登記的東亞中國賬戶或未登記的東亞英國分行賬戶*	港幣 50,000 元或其等值^

按每賬戶計算。

^ 按每電子網絡銀行賬戶計算。

* 可登入電子網絡銀行服務查詢每日交易限額。

此修訂將不影響閣下於「電子網絡銀行服務」或「東亞銀行手機程式」設定的每日交易限額。閣下可登入電子網絡銀行服務（選擇「設定」>「交易限額」）查詢或下調現時的每日交易限額。如有需要，可於辦公時間內親自前往本行任何分行調整每日交易限額。

歡迎瀏覽以下網址或致電本行客戶服務熱線 (852) 2211 1321 查詢更多交易限額資料。

「電子網絡銀行服務」：<https://www.hkbea.com/html/tc/bea-personal-banking-cyberbanking-faqs.html#cybtxlimit>

「東亞銀行手機程式」：<https://www.hkbea.com/html/tc/bea-app-faqs.html#MBK>

東亞銀行有限公司 謹啟

此通知之中英文版本如有歧異，以英文版本為準。

(03/2020)

Issued by The Bank of East Asia, Limited 東亞銀行有限公司